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Težišče je v gospodarstvu
ZlVAHNE IN SIROKE RAZPRAVE O UREDITVI PEREČIH GOSPODARSKIH
PROBLEMOV — USTALITEV GOSPODARSTVA JE MOŽNA SAMO OB
DOSLEDNEM NAGRAJEVANJU VSEH LE PO DELU

Preteklo leto je bilo \
našem gospodarskcm raz-
voju izredno pomembno ter
je imelo za posledico turti
zelo razgibano dejavnost v
gospodarskem zboru skup-
ščine SRS. Pomembnost te-
ga dela je predvsem v spre-
jetju gospodarske reforme
in prilagoditvi cele vrste
zakonov. novim možnostim
gospodarjenja, ki naj zago-
tove nov pospešen razvoj
našega gospodarstva in vse
večje vključevanje v med-
narodno delitev dela.

Za sprejetje vrste odio-
'čitev o našem gospodarje-
nju smo poslanci rnorali ze-
lo temeljito razpravljati o
nekaterih problemih, ki so
v gospodarskih organizaci-
jah zavirali njihovo hitrej-
še vključevanje v reformi-
rane razmere gospodarje-
nja.

Posvetovanja z gospodar-
skimi organizacijami so
nam omogočile prikazova-
nje stvarnega položaja, ki
je mnogim našim gospodar-
skim organizacijain včasih
celo onemogočila normalno
poslovanje.

Naj omenim samo prob-
leme pri obratnih sredstvih
in zanje potrebnih kreditih,
problem desortiranosti na-
ših zalog, problem devizne-
ga poslovanja in stalno
poudarjanje potrebe po čim
večjem samostojnem odlo-
čanju z ustvarjenimi de-
viznimi sredstvi, problem
kopičenja nedovrsene pro-
izvodnje in še vrsto dru£ih,

ki so bili stalno prisotni v
vseh razpravah, tako odbo-
rov, kakor tudi gospodar-
skega zbora skupščine SRS
ob sprejemanju raznih za-
konov, kjer bi lahko vpli-
vali na njihovo hitrejše re-
ševanje.

Zelo temeljite so biie
razprave o republiškem
proračunu in njegovem
rebalansu ob sprejetju go-
spodarske reforme. Nada-
lje razprave ob sprejema-
nju zakona o gozdovih, za-
kona v vodnem prispevkj,
zakona o spremembah in
dopolnitvah, zakona o upo-
rabi sredstev za invesUcije
v gospodarstvu, kjer je bi-
la zelo razvita razprava o
investicijah v energetiko in
problemu koprske železniš-
ke proge, ter še o vrsti za-
konov in predlogov lzvrš-
nega sveta SRS, o katerih
je razpravljal gospodarski
zbor skupščine SKS.

Vsi ti in vrsta drugih
problemov so zahtevali ve-
liko zavzetost vseh po-
slancev, predvsem pri pre-
učevanju predloženega clo-
kumentacijskega gradiva,
in pri posvetovanju z raz-
ličnimi predstavniki iz go-
spodarstva o zavzemanju
potrebnih stalisč pri obrav-
navi. Vsekakor pa je v go-
spodarskih organizacijah
naše občine ostala vrsta
nerešenih problemov, o ku-
terih bomo moraii še več
razpravljati in iskati ust-^
reznejših gospodarskih re-i
šitev letos.

z odločno zavestjo, da mo-
ramo hitreje ustvariti mož-
nosti za ustalitev gospodar-
stva, ki bodo imele svoj
odsev pri oblikovanju pri-
mernih kadrov v gospodar-
skih organizacijah in nji-
hovemu nagrajevanju, pri-
mernemu vloženemu delu.

Zelel bi izraziti bojazen,
da je reševanje nagrajeva-
nja po delu, iskanja naj-
primernejših sistemov tega
nagrajevanja, neprimerno
nagrajevanje organizacor-
jev proizvodnje, mnogo
prepočasen proces in da se
ga odločilni činitelji v pod-
jetjih pogosto mnogo pre-
malo zavedajo. Kolikor te-
ga problema ne bomo od-
ločneje reševali, bodo ne-
katere gospodarske organi-
zacije zašle v določene te-
žave. Le primeren sistem
nagrajevanja po vloženem
delu lahko sprosti neslute-
no iniciativo naših proiz-
vajalcev in samouprav-
ljavcev.

Ob koncu želim vsem ko-
lektivom naše občine, kakor
tudi vsem občanom srečno
in res uspešno leto 1966!

Inž. Anton Kovič

NALOGA: USTALITEV GOSPODARSTVA

Letos moramo storiti nov,
močnejši korak v na.šem
gospodarstvu. Ta napredek
se mora pokazati pred-
vsem v ustalitvi nasega go-
spodarskega sistema in tej
ustalitvi ustrezajoči norma-
lizaciji razvoja gospodar-
skih organizacij. Tu misli-
mo predvsem obnavljanie
izredno izrabljenega in za-
starelega strojnega parka,
osodobljenje organizacije
in tehnologije ter večjo
mehanizacijo, ki so Drez
dvoma osnove za veeje
vključevanje na mednarod-
no tržišče.

Posebno mesto v na5ih
odnosih med gospodarskimi
organizacijami bodo morale
dobiti različne kooijcracije
in integracije, ki smu se jih
v preteklosti vse prenialo
posluževali ali preradi po-

litično usmerjali, namesto
da bi jih pogojevali zakoni
tržišča.

Za vsako vključevanje
na svetovni trg pa je po-
trebna močna gospodarska
zmogljivost, kar nikakor ne
moremo pričakovati od na-
ših do sedaj atomiziranih.
obrtniško poslujočih majh-
nih podjetij. Tu naj ome-
nim zelo plodno razpravo
nekaterih strokovnjakov s
tovarišem Titom (priobčeno
v novoletni številki Dela),
ki izčrpno prikazuje naš
položaj na področju iehno-
logije. Ureditev vrste prob-
lemov, nakazanih v tej raz-
pravi, bo bistveno vplivala
na hitrejši in ekonomičnaj-
ši razvoj našega gospouar-
stva. Mnogo teh težav bo-
mo reševali v tekočem letu
bolj ali manj uspešno samo

— Srečno in veselo Novo
leto!
— Moj dragi, ne cvetice,
temveč plačana naročnina
za Javno tribuno je — naj-
cenejše in najlepše novo-
letno darilo za vse tiste, ki
prebivajo ali delajo na ob-
močju naše občine in . . . tu-
di za tiste naše domačine, ki
danes žive in delajo kjer
koli po — svetu.


